
Т.к. смятам, че добре свършената работа е по - важна от празните 
приказки, ще кажа само, че ще се радвам да съм част от ФСС, т.к. ще бъда по - 
близо до колегите си и така ще мога по - лесно да им помагам при възникнал 
проблем. 

Едно от нещата, с които бих се заела на първо време е обновяването на 
повечето секции на сайта на ФСС, т.к. не смятам сериозна организация като 
вас, е удачно да има такъв занемарен сайт. 
 


